

Circular No. (14) 2020

To All Private Healthcare Facilities

Date: 25 March 2020

Sub: Temporary approval for tele- medicine consultation

The National Health Regulatory Authority brings to the attention of all private healthcare facilities the following:

Considering the conditions in the Kingdom and to help limit the spread of the Coronavirus (Covid-19), NHRA permits private healthcare facilities to provide tele-medicine by the facility's physicians, in full compliance with health requirements and technical standards as per Resolution No. (2) For the year 2019 – Annex No. (22) Tele-medicine centers.

Kindly inform us if you added the service via email: HCF@nhra.bh

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

تعميم رقم (14) لسنة 2020

إلى جميع المؤسسات الصحية الخاصة

التاريخ: 25 مارس 2020م


الموضوع: السماح بتقديم الاستشارات عن بعد

تلقت الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية انتباه جميع المؤسسات الصحية الخاصة إلى ما يلي:

نظراً للظروف التي تمر بها البلاد وللمساعدة في الحد من انتشار فيروس كورونا (كوفيد-19) تسمح الهيئة للمؤسسات الصحية الخاصة بتوفير الاستشارات عن بعد من قبل أطباء المؤسسة الصحية نفسها، مع الالتزام التام بالاشتراطات الصحية والمعايير الفنية حسب القرار رقم (2) لسنة 2019 – ملحق رقم (22) مراكز تقديم خدمات الاستشارة عن بُعد.

يمكنكم ارسال أشعار إضافة الخدمة لإشعار الهيئة فقط عبر البريد الإلكتروني: HCF@nhra.bh

هذا مالزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.


الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي